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Přítomni: Šelep, Mečíř, Nechanský, Hájek, Kubát     
 

 

 

Rada města 

- Projednala nabídku společnosti JasAir Hosín na zhotovení leteckých snímků města. 

* Usnesení: Rada odkládá pořízení nových leteckých snímků města na pozdější dobu.  Nechá si 

pak předložit nabídky několika firem a zvolí tu nejvýhodnější. 

- Vzala na vědomí dopis ředitelky odloučeného pracoviště Úřadu pro zastupování státu ve 

věcech majetkových v Semilech JUDr. Danuše Hůlkové, kterým oznamuje zastavení provozu 

MVE za Ostrovem v Jablonci nad Jizerou. Důvodem jsou trvající nevyjasněné majetkoprávní 

vztahy spoluvlastníků MVE a nevydání licence k provozování MVE. 

- Vzala na vědomí nabídky na dodávku a montáž digitální promítací a zvukové technologie pro 

místní kino. Jde o systém E-cinema, který využívá jako nosiče DVD a tzv. Blue-Ray disky 

(BRD). Je přibližně 7x levnější než systém D-cinema, při tom obrazovou kvalitou je srovnatelný 

s analogovými projektory 35 mm filmů, zvuk 7 kanálů (170 W na kanál) DTS HD, DPL, Dolby 

True HD. Cena kompletního vybavení a montáže se pohybuje mezi 300 – 600 tisíci Kč dle 

použitých prvků (značkové, neznačkové …). Rada se shodla na tom, že bude-li i distributory 

nabízena dostatečně zajímavá a široká škála nových titulů na DVD a BRD (o tomto nyní 

s distributory usilovně jedná Unie provozovatelů kin), navrhne zastupitelstvu města zahrnout 

digitalizaci kina do rozpočtu města na rok 2014. 

- Projednala návrh starosty města Rokytnice nad Jizerou Ing.Matyáše podělit se o náklady na 

pořízení povinné mostní prohlídky a vypracování mostního listu na lávku pro pěší spojující 

přes řeku Jizeru Zadní Blansko s prostorem křižovatky „U Kroupů“. Celkem se jedná o částku 

32500 Kč.  

 * Usnesení: Rada tento návrh přijímá a souhlasí s úhradou jedné poloviny nákladů na povinnou 

dokumentaci lávky. 

- Vzala na vědomí žádost pana Karla Komárka o změnu územního plánu města a zařazení jeho 

pozemku p.č. 1425 v k.ú. Jablonec nad Jizerou mezi pozemky určené k zástavbě – rodinné 

bydlení. Žádost bude zařazena do evidence. 

- Vzala na vědomí žádost pana Martina Šafránka o případný prodej nemovitosti v majetku 

města (zděná kůlna) na parcele č. -89 v k.ú. Horní Dušnice. Žádost bude postoupena 

k projednání zastupitelstvu města. 

- Vzala na vědomí návrhy na řešení bezbariérového přístupu do zdravotního střediska 

v Jablonci nad Jizerou. Jednou z variant je přístavba prosklené výtahové zdviže při vnější 

stěně budovy s výstupem do čekáren zubního, ženského a praktického lékaře. Druhou 

variantou je montáž sklopné dopravní plošiny na schodiště budovy. Rada se přiklání k variantě 

s výtahovou zdviží. 

- Vzala na vědomí, že město má v této chvíli podány žádosti o dotace na tyto akce:  

 * „ČOV Jablonec nad Jizerou“ (žádost o dotaci na výstavbu nové čistírny odpadních vod je podána 

k Státnímu fondu životního prostředí, je akceptována, rozhodnuto má být v průběhu dubna 2013). 

 * „Varovný systém pro obce Jablonec nad Jizerou a Poniklá“ (bezdrátový rozhlas, signalizace 

povodní … - dotace od Státního fondu životního prostředí je již potvrzena, akce proběhne v letošním 

roce).  

 * „Zateplení a výměna oken zdravotního střediska v Jablonci nad Jizerou“ (dotace od Státního 

fondu životního prostředí je již potvrzena, akce proběhne letos v letním období). 

 * „Zateplení a výměna oken budovy městského úřadu čp. 277 v Jablonci nad Jizerou“ (dotace 

od Státního fondu životního prostředí je již potvrzena, akce proběhne v roce 2014). 

 * „Dětské hřiště Jablonec nad Jizerou – II.etapa“ (žádost je podána na fond Ministerstva pro 

místní rozvoj, rozhodovat se bude v květnu 2013). 

 * „Renovace a doplnění automatického natahování věžních hodin na kostele sv. Prokopa 

v Jablonci nad Jizerou (vzácný hodinový stroj je majetkem města, žádost o dotaci je podána 

Krajskému úřadu v Liberci, rozhodovat se bude v květnu 2013). 

 * „Bezbariérový přístup do zdravotního střediska v Jablonci nad Jizerou“ (žádost o dotaci na 

pořízení výtahu pro zdravotní středisko v Jablonci nad Jizerou je podána Krajskému úřadu v Liberci, 

rozhodovat se bude v květnu 2013). 
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 * „Rekonstrukce vodovodu“ (žádost o dotaci na rekonstrukci části městského vodovodu v okolí 

kulturního domu a u rekr.objektu Ředitelství dálnic je podána Krajskému úřadu v Liberci, 

rozhodovat se bude v květnu 2013). 

 * „Renovace pomníku padlých v Jablonci nad Jizerou“ (jedná se o pomník v Pilišťatech -žádost o 

dotaci bude podána Krajskému úřadu v Liberci, rozhodovat se bude v květnu 2013). 

 * „Hasičské vozidlo CAS 32 TATRA 6x6“ (náhrada zastaralého a dosloužilého vozidla CAS 25 

ŠKODA 706 z roku 1976 novější Tatrou r.v. 1990 - žádost o dotaci na nákup vozidla bude podána 

Krajskému úřadu v Liberci, rozhodovat se bude v květnu 2013). 

- Vzala na vědomí, že je dokončena dokladová inventura kanalizačních přípojek. Nyní MěÚ 

provede inventuru praktickou v terénu s vypořádáním doposud nedořešených pořizovacích 

nákladů s jejich uživateli. 

- Vzala na vědomí informaci starosty města o dalším jednání na Ministerstvu životního prostředí 

ČR ve věci žádosti o dotaci na výstavbu nové ČOV. 

- Vzala na vědomí, že dnešního dne (15.4.2013) nastupují k provádění veřejně prospěšné práce u 

Města Jablonec nad Jizerou tři pracovníci delegovaní Úřadem práce – z řad evidovaných 

uchazečů. Pracovní smlouvy mají uzavřené do 30.11.2013. 

- Vzala na vědomí, že MěÚ zajistil provedení sanace několika stromů (javor u otáčky autobusů u 

vlakového nádraží – bude nahrazen novým stromem, několik stromů na náspu železniční trati 

v Pilišťatech). Taktéž zajistil prořez suchých větví u několika vzrostlých stromů v centru města. 

- Vzala na vědomí informaci starosty města o zaváděném projektu kompostování přírodních 

bioodpadů v rámci Svazku obcí Jilemnicko, kterého je naše město členem. Pro ukládání 

přírodních bioodpadů (pouze tráva, listí, větve, dřeviny) budou v obci rozmístěny čtyři velké 

kontejnery. Takto soustředěný přírodní bioodpad bude vyvážen do Rokytnice nad Jizerou na 

kompostárnu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují:  Ing.Miroslav Kubát, v.r.   

             Václav Hájek, v.r.  


